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SESJA 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

w dniu 29.06.2017 

Proszę o odpowiedź w sprawie: 

Proszę o przedstawienie informacji ile z zadań inwestycyjnych realizowanych 
. 

od początku aktualnej kadencji nie zostało wykonanych na czas bądź 

>~e: przeprowadzone były w sposób niewłaściwy, a co za tym idzie naliczone zostały 

bądź powinny być naliczone za to kary. 

Proszę o informację ile było przypadkównaliczeń kar, w jakich kwotach oraz ile 

razy gmina odstąpiła od wyegzekwowania kary i z jakich powodów. 

(podpis) 


